
Protokoll styrelsemöte Solna-Sundbybergs Brukshundklubb 
6 mars 2024 kl 18.30 
 
Närvarande: Agneta Lundström, Monica Beijer, Annika Jansson, Anne Sjölander, Malin 
Bergh, Gunilla Solheim, Karin Wallén 
 
§1 Mötets öppnande 
 
Ordförande Agneta Lundström öppnade mötet.  
 
§2 Fastställande av dagordning 
 
Dagordningen fastställdes.  
 
§3 Föregående protokoll 
 
Är justerat.  
 
§4 Skrivelser 
 
Vi har fått en kallelse till Studiefrämjandets årsmöte 23 april. Monica Beijer kommer att 
delta.  
 
Thule är intresserade av att sponsra klubben. Styrelsen beslutade att vi gärna tar emot ett 
antal av de väskor som erbjuds – Chasm och Aion Slingbag – att använda som priser på 
tävlingar.  
 
Agneta har varit i kontakt med Four Friends. tyvärr kan de inte sponsra i år.  
 
Vi har fått inbjudan till instruktörsutbildning i räddning och instruktörsutbildning i 
specialsök.  
 
Thomas Lamrell vill gå provledarutbildning för specialsök. Klubben ska ordna det.  
 
§5 Ekonomisk rapport 
 
Vi har fått ränta på pengarna. Just nu finns följande på kontona: 
Plusgiro: 148 407,51 kr.  
Sparkontot: 201 057,84 kr 
 
 
§6 Rapporter från sektorer 
 
HUS: De flesta kurserna är fyllda. Vi ligger ungefär där vi ska under våren för att möta 
budget.  
 
TÄS: 
Toni har köpt in mer skott till klubben.  
Onsdagsträningarna behöver ses över. I dagsläget behövs fler som kan ansvara för 
arrangemanget, samtidigt som de som dyker upp inte alltid vill ha just den tävlingsträning 
som det är menat att vara. Styrelsen föreslår att ha tävlingsträning en gång i månaden 
istället, och då lägga ut det som ett event på Facebook, som man anmäler intresse till.  



Det kan göras samma kväll som medlemsfikat (skott först i så fall, så att man kan välja att 
komma efter skotträningen). Monica sätter ihop en text om detta. 
 
RUS: Första MH i år blir 14/4. Allt fixat och klart, berättar Anne. Planeringen är spikad för 
året.  
 
Rally: Kör grundkurs i vår för 8 deltagare.  
 
Tjänstehundhundssektorn: Vilande.  
 
IGP-BSL: Ska fixa nya skul i början av april. BH-prov 24 mars.  
 
Agility: Eventuellt kommer en ny person in och blir aktiv i sektorn. Även suppleant Gunilla 
är intresserad. I vår blir det både grundkurs och banträning med instruktör. 
 
Nosework och specialsök: Blir officiell specialsöktävling i april.  
 
PUK (plan- och underhållningskommittén: Kör igång när det våras mer.  
 
 
§7 Övriga frågor 
 
Monica meddelar att hemsidan är uppdaterad med information om tävlingskit, ligger under 
”Tävlingar och prov”. IPO-R har lagts in som sektor. RUS-texten är rättad och fixad. 
TÄS ska uppdateras med hur tävlingsträningarna ska genomföras. Klubbkläder-sidan 
behöver ändras.  
 
Agneta tog upp idén om att införskaffa en vepa med klubbens namn och logga, som kan 
sättas upp när det är tävling, tex ute i sök- eller spårskogen, eller vid prispallen. Styrelsen 
beslutar att vi ska undersöka utbudet och se om vi kan införskaffa ett par stycken.  
 
Blädderblocksstälning behövs. Malin ska kolla på det. 
 
Att vara funktionär borde premieras på något vis, inte minst när spåläggare och andra 
lägger mycket pengar på bilbränsle. Styrelsen diskuterade att ge funktionärer något 
symboliskt som tack. En t-shirt eller liknande.  
 
Diamanterna som klubbmästarna fick som pris var väldigt fina. De skulle kunna användas 
som pris för den som står högst på pallen i andra tävlingar. Styrelsen beslutar att köpa in 
25 diamanter som förstapris till kommande tävlingar.   
 
Till godkända BH-prov ska vi beställa plaketter.  
 
 
§8 Nästa möte 
 
Onsdag 3 april kl 18.30. 
 
 
§10 Mötets avslutande 
 
Mötet avslutades.  



 
 
 
 
 
 
 
……………………………………………. 
Monica Beijer 
Vice ordförande  


